
MOTIE  3

Agendapunt: Kaderbrief Regio Foodvalley 2024-2027
Raadsvoorstel: 2545

Onderwerp: Doelmatigheidsonderzoek uitvoeren voorafgaand aan het opstellen van 
een nieuwe strategische agenda 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 8 februari 2023

De raad, 
Gehoord de beraadslaging,

- Overwegende dat,
1. Ongeveer 2 jaar geleden in de toenmalige strategische agenda 7 thema’s benoemd 

zijn waarmee raden akkoord zijn gegaan;
2. We zeker meerwaarde zien in de regio Foodvalley op kernthema’s als lobby om geld 

binnen te halen, food, innovatie en wellicht mobiliteit;
3. Met ‘Ravijnjaar 2026’ in het vooruitzicht gemeenten waarschijnlijk minder krijgen en 

het bij de regio dan ook wat minder zal moeten worden;
4. Thema’s steeds meer geld kosten, soms zonder dat duidelijk is waar het naartoe gaat 

en wanneer het doel is bereikt;
5. In 2024 (zoals aangegeven in de kaderbrief) aan de slag zal worden gegaan met de 

nieuwe strategische agenda 2026-2030;
6. Daarmee dit het moment is om te bepalen waar de regio Foodvalley zich op moet 

richten;
7. Om hier als gemeenteraden goed op te kunnen sturen, er inzicht nodig is in de 

doelmatigheid op de thema’s die de regio uitvoert.  

- Spreekt uit als gemeenteraad van Barneveld:
Dat de gemeenteraad de wens heeft weer terug te gaan naar de kern van de Foodvalley 
te weten samenwerking voor de lobby om geld binnen te halen, food, innovatie en 
wellicht mobiliteit.

- Verzoekt het bestuur van de Regio Foodvalley:
Voorafgaand aan het opstellen van de nieuwe strategische agenda een extern onderzoek 
uit te voeren naar de doelmatigheid van de regio Foodvalley afgelopen jaren. Om zo 
mede te kunnen bepalen in welke thema’s de regio doelmatig heeft gewerkt en waar 
mogelijk verbetering vereist is. 

en gaat over tot de orde van de dag.
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